
Звіт депутата 
Черкаської міської 

ради 
«ВО «Черкащани»
Кузьменка Григорія 

Михайловича



Відвідування робочих комісій та сесій 
Черкаської міської ради



Зустрічі з мешканцями, обговорення та вирішення 
нагальних питань



Облаштування дворів дитячим та спортивним обладнанням, 
огорожами, лавками



Підтримка молоді та  матеріально-техночної бази освітніх 
закладів



Участь у міських заходах



Підтримка розвитку спорту



За пропозицією депутатів ВО Черкащани, виконуються роботи з 
капітального ремонту(вирівнюючий шар) вул. Нарбутівська на відрізку

від вул. Ю. Іллєнка до вул. Різдв'яна



Підсумок 

- Беру участь в засіданнях сесій міської ради , постійних

комісіях(для покращення якості життя мешканців)

- систематично беру участь у засідання фракцій

- подання звернень та депутатських запитів (для вирішення

соціально-важливих життєвих питань)

- подання пропозицій з питань соціально – економічного

розвитку (для нашого мікрорайону та міста загалом)

- прийом громадян

- надання матеріальної допомоги

- Підтримка ініціатив мешканців



Висновок

У більшості випадках проблеми мешканців 
мікрорайону вдавалося вирішувати. Але 
також є багато питань які вирішити в 
минулому році не вийшло, а саме:

• на контролі питання ремонту пішохідних 
доріжок і міжквартальних проїздів та 
асфальтування доріг, освітлення 



Подяка

• Хочу подякувати Головам ОСББ , КСН, 

старшим будинків, а також всім мешканцям 

мікрорайону, які беруть активну участь у

житті нашого району , за проведену роботу 

та плідну співпрацю. Дякую за довіру!


